

# Prince

Discount up to

# 20%

● Please see below terms & conditions

Valid until: 31/12/21



Subject	Special Corporate Discount for Bank AlJazira staff		الموضوع: الخصم الخاص بموظفي ومنسوبي بنك الجزيرة		
Offer Duration: This offer valid till 30 <sup>th</sup> of September 2021			مدة العرض: هذا العرض ساري حتى 30 سبتمبر 2021		
Offer Details			تفاصيل العرض		
Business	Number of locations across KSA	The offer	العرض	عدد الفروع في مدن المملكة	الشركة
Petromin Express	681	10% discount on PE packages and Services except tires, PMS, other promotions. %7 discount batteries.	10% خصم على باقات وخدمات بترومين اكسبريس باستثناء الإطارات والصيانة الدورية والعروض الترويجية الأخرى. 7 % خصم على البطاريات.	681	بترومين اكسبريس
Petromin Nissan	12	%1.5 additional cashback on top of ongoing sales offers for Nissan Cars Model 2020 and Patrol 2021	1,5 % خصم إضافي على عروض البيع المتوفرة على سيارات نيسان موديل 2020 وباترول 2021	12	بترومين نيسان
Petromin Nissan Aftersales Centers (3S Location)	11	%20 discount on Labor & Spare parts for Nissan cars only (excluded tires & batteries)	20 % خصم على أجور العمالة وقطع الغيار لسيارات نيسان فقط (لا يشمل الإطارات والبطارية)	11	مراكز بترومين نيسان لما بعد البيع
Petromin Auto Care	16	15% discount on Labor	15 % خصم على أجور العمالة	16	بترومين أونوكير
Petromin Tristar	8	20% discount on general repairs and PMS Services at Petromin Tristar Centers for all car brands (excluded tires & batteries)	20 % خصم على الإصلاحات العامة وخدمات الصيانة الدورية في مراكز بترومين ترايستار لجميع أنواع السيارات (لا يشمل الإطارات والبطارية)	8	بترومين ترايستار
Contact details	920023345			عنوان الاتصال	